
Zdpis z jedniini\Ifkonn6ho vfboru l(SH Stfedoiesk6ho kr{e konan6ho dne 31. kvEtna 2023

v zasedaci mlstnosti OSH Praha-vfchod

Piitomni za W KSH:

Starosta KSH - p. Oldiich Lacina

BeneSov - pi. Dana Vilimkov6
Beroun - p. Josef Stgtka

Kladno - p. Martin Zuska
Kolln - pi. Kamila Havlinovii
Kutnd Hora - p. AleS Karda

Mdlnik - p. Franti5ek Dvoidk
Mladd Boleslav - p. Ladislav Hloiek
Nymburk - p. Martin Krdl

Praha-vrfchod - p. Milan Safrdnek
Praha-zdpad - p. Josef Myslin
Piibram - p. Vdclav Jankovsk'i
Rakovnik - p. Zden6k Ledvinka
KORR - p. Milan R0Zidka

KORM - p[. Jaroslava eedrdlovii
Celkem 15 osob s pr6vem hlasovat.

Ddle piizvdni:
Aktiv ZH - p. Josef P:iv

Vedouci kanceliiie KSH - pi. Zdenka Sindeliifov6

Omluveni:
KORP - pi. Hanka Ldnskd

KKRR - p[. Rriiena Mad6rovii

Zapisovatelka: Petra Myslinovd Cejpkovd

Pr0bEh iedn6ni:
Ll Zahdienf - jedndnf bylo zahiijeno v 17.04 hod. p. Oldiichem Lacinou, starostou KSH, piivitdnim
piitomn'ich.

2l Yolba zapisovatele a ovElovatelfi zdpisu - jako zapisovatelka je navrZena Petra Myslinovii
Cejpkovii, jako ov6iovatel6 jsou navrZeni p. oldiich Lacina a p. Josef Myslin, o t6ch ndvrzich je
diino hlasovat:

HlasovCni E. 1: Vlichni piitomni s prdvem hlasovat PRO, nikdo neby! PROTT a nikdo se nezdriel
hlasoviinl. Zapisovatelka a ovEiovatel6 z6pisu byli schvdleni dle ndvrhu.

3/ lnformace z KKRR - informace za omluvenou pi. Mad6rovou podal p. Lacina, kteni sezniimil
ptitomn6 s v'isledkem kontroly hospodaien[ KSH, kterd probdhla 2. kv6tna 2023. Prob6hla
kompletni kontrola 06etniagendy a dalSidokumentace. VSe bylo v poiddku. Diile 4. kvdtna 2023
prob6hla kontrola na OSH Pi[bram, kterd byla pojata tak6 jako kontrola 0stiedni - ridast Elena
Ustiedniho W p. Oldiicha Laciny a Elenky UfnR pi. R0Zeny Maddrov6. V'fstupem z kontroly jsou
jen drobn6 nedostatky, spiSe formiilniho charakteru u n6kterrich doklad0, cca 98 procent
piedloien6 dokumentace bylo zcela bez zdvad. Pan Lacina doplnil, ie se vypldci, aby KKRR



vykondvala tyto kontroly, nebot' diky jejich metodick6mu vedeni a upozorn6ni na piipadn6 ziivady
dochdzi postupn6 na okresnich sdruZenich k v'irazn6mu zleplenf.

4l lnformace zjednini W SH CruS - slovo piediino pi. Vilimkov6, jeZ uvedla informace
k pliinovan'im zmEndm ve stejnokrojov6m piedpisu. Jednii se hlavnd o sportovnisukn6 pro Zeny
a kriitk6 kalhoty pro muZe, v letolnim roce budou ndvrhy t6chto dopln6ni stejnokrojov6ho
piedpisu piedvedeny na sout6iich vybran'imi zdstupci SH eMS.

V Centru hasidsk6ho hnuti v Piibyslavi je upravend a vymalovand badatelna, opravuje se zed' na
parkovi5ti, probihi revitalizace nddvoii a rekonstrukce toalet.
Bylo vypsdno v'ibdrov6 iizeni na prodej zdmku v Bihich Polidanech, nyni se ieSi, kam se piestdhuje
Uu5.
Ve dnech 18. ai 20.8.2023 prob6hne Pyrocar v Piibyslavi, je piihliiSeno 49 vystavovatehi.
Na okresni sdruZeni byla zasldna 1. verze Stanov, piipominky je nutno zaslat zp6t do 31.8. 2023.
Je v ieSeni cedule na Hasidsk6m dom6 v Praze, nyni je tam pouze znak HVP, piibude tak6
oznadenisH eMS.
Nov'fm generdlnim ieditelem HVP je od 1. 5. 2023 p. Josef Moravec. Ve funkci k 31. 5. 2023
skonEil p. Josef KubeS.

Dne 10. iervna 2023 probEhne na Praisk6m hradE akce ,,Hrad patii dEtem", hasidi budou
zastoupeni MSH Praha. Akce se konii pod patronaci paniPavlov6, manZelky prezidenta eR.

Ddle paniVilimkovd uvedla, ie v jin'ich krajich probihd slavnostnivyhodnoceni POODM, bylo by
vhodn6, protoZe piiSti rok tato soutdi slavi 50. v{1roEi, aby i ve Stiedodesk6m kraji se konalo
vyhodnoceni slavnostnim zp0sobem. Pan Lacina k tomuto uvedl, Ze je s tlm na pii5ti rok poditdno,
pani Hanka Liinskii poZ6dala pana Jirouta z OSH Nymburk o moZnost uskutednit tuto akci v parku
Mirdculum v Milovicich.

SH eMS rovndZ zvaZuje piijeti dal5iho pracovnika pro 0detni oblast, nebot objem pr6ce se
neustdle zvySuje.

Pan R0iidka vtomto bodd uvedl, Ze je zvaZovdno, aby ze Stiedodesk6ho kraje na MeR vPS
nejezdila dvd druZstva, jako je tomu dosud, ale pouze jedno dru2stvo. Pan Karda doplnil, Ze tato
praxe je od roku 2006, nebot nriS kraj je velk'i. N6kter6 kraje v5ak stimto postupem nesouhlasi,
aby StiedoEesk'i kraj byl zastoupen dvdma druZstvy. Pan Lacina se domnivd , ie by Stiedodesk'i
kraj m6l i nadiile prosazovat zastoupenidvou druistev.

5/ Projednini nCvrhu na d6lku volebniho obdobi - pan Lacina sezndmil piitomn6 se tiemi
moZnostmi, kterak vyieSit d6lku aktudlniho volebniho obdobi, jeZ byla naru5ena pandemii Covid-
19.

- Prvnivarianta iikii, Ze je nutno dle Stanov dodrZet pEtilet6 volebni obdobi, tudii by volby
prob6hly aZ v roce 2025. Tato moinost byla doporuEena tak6 Ustiednim v'ikonn'im
v'iborem s tim, ie v roce 2A25 by volby prob6hly ve sborech.

- Druhii varianta uviidi moZnost prov6st volby na vSech 0rovnich v roce 2025, jako by tomu
bylo bez pandemie, ov5em musely by se jednordzov6 pied6lat Stanovy a zkrdtit volebni
obdobi pro ty orgdny SH eMS, kter6 nestihly volbu v roce 2O20, nybri volby probdhly na
jejich f rovnich ai v roce 2O2L (jde o n6kolik krajti a ristiedi). Tato moZnost neni
doporuEovdna, mohla by byt napadnutelnii z d0vodu zkrdceni funkEniho obdobi
nEktenich orgdn0.



- Tteti moZnost, jak tuto situaci fe5it, je, aby volby prob6hly n6kde v roce 2025, jinde v roce

2026 (tedy podle skutednosti dle jednotliv'ich poboEn'ich spolkri SH eMS).

K t6mto piedloZen'im variantdm majidlenov6 W moinost se vyjddiit:

p. Karda - na okresn[m shrom6iddni, kter6 se konalo t6sn6 po shromdidEni v Piibyslavi, se
jednoznadn6 v5ichni piiklonili k tomu, aby volby na vSech 0rovnich probdhly v roce 2025.
p. DvoiSk * probrali na jedndni W, v6t5ina dlen0 je tak6 pro druhou moinost.
p. HloZek - rovn6i druhii moinost, tedy rok 2024 na viech (rovnich, k prodluiovdni nevidi drivod.
p. Stdtka - projedniino a schvdleno, jednoznadn6 doporuduje druhou variantu, tedy volby na
vSech (rovnich v roce 2025.
p. Lacina - doplnil, ie prdvd ieSeni E. 2 Ustiedni odbornd rada vnitroorganizadni nedoporuduje.

Resum6: Ze vz6iemn6 nisledn6 diskuze vyplynulo, ie vEtSina tlen& W KSH se piikliinf k ieSeni
i. 2, tedy k jednor6zovEmu zkrdceni Stanov a provedenf voleb na v5ech drovnich SH CMS v roce
202s.

Pani Vilimkovd je5t6 v tomto bod6 doplnila, Ze po konzultaci s M6stsk'im soudem nebude
proviiddn nov'i vklad statutdrniho zdstupce, pokud nedojde k jeho zm6n6. Dokumenty pro piepis
statut6ra budou na soud zasildny jen tehdy, dojde-li ke zmdnd v osob6 statutiirniho zdstupce.

6/ Kraiskd soutEi hy PIamen a dorostu -vtomto bodd pani Sindeliifovii provedla rekapitulaci,
jaci zdvodnici a z jak'ich okres0 jsou dosud piihlii5eni. PiihlaSovdniv5ak trvd aZ do 5. Eervna 2023.

Pan Lacina podal informaci, Ze po konzultaci s panem Dvoi6kem rozeslala krajskii kanceliii
pozvdnku hosttm. Zpdtnd vazba pii5la od pani hejtmanky, kterd se bohuiel z drivodu jin'ich
povinnostiomlouv6. Svou diast potvrdil p. Gabriel- ieditel UO HZS Mdlnik, drile pi. Smotlachov:i
- sendtorka a pi. Vrecionovd - europoslankyn6.

P. Dvoieik podal diile informace o piipravd soutEie - prob6hne v Neratovicich, rozhoddi budou
ubytovdni na Mdlniku, nebo{ tato moinost v Neratovicich neni. Zdvodnlci obdrZi stravenku ve rniSi
150 Ke na osobu a den. RozhodEi a technickii deta dostanou klasickou stravu. Sout6ini stroje
budou tzv. ,,dvandctky" zap0j6en6 z okresu Nymburk. Jedna Easomfra bude poskytnuta panem
Kardou. Pro komentdtora je piipravena odd6lenii kabinka. Vie je piipraveno. Je zajiSt6no 46
rozhodEich.

Pohiiry a medaile zajistila paniSindeldiovd.

Pan Safriinek nabidl vyzvednout v eesk6m Brodd cedule s ndzvy okres0.
Na dotaz pana Laciny, zda je ndjakri okres, z n6hoZ nebude nikdo na tuto sout6i nikdo vysldn,
odpovdddli vSichni ziiporn6. Kaid'i okres tedy bude mit sv6 zastoupeni.

7l Kraiskit soutEi vpoiCrnlm sportu - pan Lacina informoval o pravideln'ich jedndnich sHZS.
Probdhla organizadni diskuze k sout6Zi. Pan Krdl informoval, Ze sout6Zni stroje se nachdzeji ve
skladu ve Zv6iinku. Pieveze je HZS. Pani Vilimkovd zajistila tfeti (niihradni) sout6ini stroj od MSH
Praha.

Piihld5ky na soutEZ je moino zasllat do 72. 6.2023. N6kter6 okresy nevy5lou obE druZstva (muii a

Zeny), napi. Kutnd Hora nebude mit Zensk6 reprezentanty.



Pani Sindeliifovii poiiidala ostatni, ie u piihliiSky je piiloha ,,seznam ubytovanich rozhoddich",
potiebuje od starostti OSH jmennf seznam, Ze ti lid6 pi'rjedou.

8/ Kraisk6 setkdn( Zaslouiilfch hasiiri - do 15. dervna je moino zasilat piihkiSky, je rovndZ
moZnost opdt navrhnout jednoho ZH z okresu na ZdsluZnou medaili KSH Stiedo6esk6ho kraje. P.

Myslin doplnil, ie je moino parkovat hned vedle mista kondni (ziimek MniSek pod Brdy), m6nd
pohybliv6 ridastnlky je moino odv6zt tak6 do restaurace na ob6d, v'flety budou dobrovoln6.

V piipad6 pozvan'ich host0 se omluvili: pi. hejtmanka Peckovd, pi. ministrynd LangSiidlovd, p.

ieditelSvato5 a pi. starostka NErnedkovd.
Pan sendtor Stdpiinek md naplSnovanou zahranidni cestu, pokud dojde ke zm6n6 programu, rdd
se zrldastni.

9/ lnformace zKomise historie - vtomto bod6 informoval p. Lacina o svoldni setkdni Elen0
Komise historie a Aktivu ZH. Toto setkdni prob6hne ve dtvrtek 8. iervna 2O23 ve Vojensk6m
muzeu LeSany, posl6ze bude niisledovat jedniini v zdmeck6 restauraci LeSany. Cilem tohoto
jedn:in[ je zjistit dalSi zdjem dlenfi komise, zda maji zdjem pokradovat v dinnosti a podilet se na
dalSim v'istupu v oblasti mapovdni zapojeni hasiE0 do protinacistick6ho odboje.

V ndsledn6 diskuzi debatovali piitomni dlenovtA W KSH o dal5im fungovdni Komise historie.
P0vodni zdmdr vzniku t6to pracovni skupiny spoEival v aktivit6 pana Bidmona z OSH Nymburk
oslovit ve spoluprdci s KSH Stiedodesk6ho kraje dalSi okresy, kter6 jmenovaly sv6ho zdstupce do
komise. Zdstupce zakaid! okres m6l za rikol shromiSZdit materidly k zapojeni hasid0 do odboje ve
sv6m okrese. P0vodnim v'istupem m6la b'it kniha o hasidich v odbojive StiedoEesk6m kraji, kterd
by s ohledem na nEkolikriit se m6nlci sprdvni uspoiiidiini vychdzela ze soudasn6ho
administrativnlho Elen6ni Stiedodesk6ho kraje. Tato kniha nebyla realizovdna, nesystematicky
shromiiZddn6 materiiily Easto postriidajici p0vodnizdroj byly zavezeny panem Pokorn'fm z Komise
historie k p. Josefu Nitrovi, aby knihu napsal, kterf tento krok odmitl.

V lednu 2022 byla uskutedndna sch0zka komise, jii se zrlEastnil tak6 p. Vdclav Li5ka, vedouci
UORHiV|. Z dinnosti komise na zdklad6 ujedndni na t6to sch0zce vze5la sekce webov'ich striinek
KSH, kam jsou vkkidriny piibEhy hasid0 zapojen'ich do odboje. Celkovii aktivita Elen0 je vSak

nizkii. V'ikonn'i v'ibor vSak zejm6na projedniival chovdni pana Josefa Bidmona, na n6jZ bylo
negativn6 poukiiziino z ndkolika mist napiid celou republikou. Pan Bidmon vyviji tlak i na
piedstavitele jin'ich krajsk'ich sdruZeni (napi. mnoZstvlm telefondt0), aby byl v jejich organizacich
zpracovdvdn odboj. Toto chovdni rozhodnE nepiispivii k dobr6mu jm6nu KSH Stiedodesk6ho
kraje.

Resum6: Vfkonnf vfbor doporuluje starostovi KSH, aby Einnost Komise historie byla
ukonEena. Starosta KSH projednd tuto skuteinost na setkdni v Le5anech a bude na pif5tim
jedndni Vfkonnf vfbor informovat o definitivnim rozhodnuti.

10/ Rozpodet l(SH na rok 2023 - vSem ilen0m VV KSH byl do emailu zasldn ndvrh rozpodtu na
rok2023, na jehoZ tvorb6 se podileltak6 lng. MarcelKresta z OSH Praha-v,ichod.
K navrZen6mu rozpodtu neni Ziidn'ich zdsadnich dotazri. pan Stdtka se otdzal na poloZku
historick6 prapory, nebot' piisp6vek by jii nemdl brit poskytovdn. Zde podala vysv6tleni pani
Sindeldiovii, Ze se jednd o vy0dtovrini zdotace na roky 2022/2023. V5echny sbory, ktenim byl
pfisp6vek poskytnut, vy6dtovdni dodaly v iiidn6m terminu.

4



Pani Havlinovii poZiidala, zda by bylo moino na sout6Z O pohiir starosty KSH schviilit v rozpoEtu

50 tisfc namisto ptivodnich 40 tisic. Proti tomuto poZadavku neni iridnrich ndmitek.

O ndvrhu rozpodtu a o nav'i5eni poloZky O pohdr starosty KSH o 10 tisic korun je ddno hlasovat
jednotnrim hlasov6nim:

Hlasovdni I. 2: VSichni piitomni s prdvem hlasovat PRQ nikdo nebyl PROTI a nikdo se nezdriel
hlasov6ni.
Rozpotet KSH na rok 2023 a nav'f5eni poloiky na soutEi O poh6r starosty KSH o 10 tisic KI byly
schv6leny jednomyslnE.

V tomto bod6 byla tak6 zopakovdna informace, jeZ byla rovn6Z jiZ zasliina emailem vSem
starost0m OSH. Na ziSklad6 rozhodnuti Vedeni KSH byla kaid6mu okresu piiddlena diistka
z dotace Stiedodesk6ho kraje na r.2022/2023 ve vriSi 19 tisic na provoz a 10 tisic na sport. Okres
nedoddvii iiidn6 vlastni prostiedky, pouze tuto ddstku doridtuje, a to jiZ k jiZ piiddlen'im dotadnim
prostiedk0m. Termin odevzdiini vyridtoviinije do 20. Eervna 2023.

11/ vyznamendni - starosta KSH piedlozil w KSH tyto niSvrhy na vyznamendni:
o Stuha na prapor pro SDH Nov6 StraSeci (okres Rakovnik) - sbor nem6 ndrok na toto

ocendni z dtivodu absence ZMZ. ProtoZe vlak slavi 145 let sv6ho zaloieni, poZddal p.

Lacina pana Navrdtila z Krajsk6ho rliadu Stiedodesk6ho kraje o moZnost uddlit SDH Nov6
Stra5eci prdv6 stuhu k praporu od Stfedodesk6ho kraje. Pan Navrdtil nechd uddlat vice
stuh a je tedy moZnost poZddat k vysok'im kulat'im a p0lkulat'im v'frodim o jejich ud6leni.

V t6to souvislosti prosi p. Lacina piitomn6 starosty okres0, aby si pohlidali L50. a 155. v'frodi
sv'ich sbor0.

o Medaile ZMZ, p. Josef Bour:ek, SDH Stani Kolin (okres Kolin) - od ud6leni Medaile sv.

Floridna jsou teprve 4 roky, p. Lacina upozorfiuje, ie pii vyderpiini vrijimky jiZ nebude
moZno i:idnou dal5i uddlit pokud by napi. prin byl navrhovdn na ZaslouZil6ho hasiie. Po
dohodd s pani Havlinovou je ndvrh v tuto chvili staZen.

o Titul ZaslouZil'i hasid. p. FrantiSek Safr:inek, SDH Pedkv (okres Kolin) - lh0ty jsou u tohoto
ndvrhu spln6ny, avSak zd0vodn6ni neni piiliS obsdhl6, dinnost nominovan6ho se t'ikala
prisobnostiv rdmci sboru (strojnik, piedseda revizni rady). O n6vrhu je ddno hlasovat:

Hlasovdni t. 3: 12 piitomnfch s pr6vem hlasovat PRO, I hlas byl PROTT a 2 hlasy se
zdriely hlasov6ni.
Ndvrh na ud6leniTitulu ZH panu Fr. Safrdnkovi bude postoupen fstfednim org6nfim.

tzl rvli-robi sborri - pan Lacina informoval o v'iroEi SDH V65in (okres Piibram), jehoi se z06astni
pani hejtmanka (informace od pana Navr6tila). Ddle pan Lacina poiddal o zasliini pozviinky pro
SDH Uhliisk6 Janovice na okrese Kutnii Hora. Pan Lacina je pov6ien Vrikonn'im v'iborem SH eMS,
aby zde piedal stuhu na prapor.

13/ R&znd

A/ TFA

P. R0Zi6ka informoval o propozicich TFA, kter6 jsou piejaty z Kriilov6hradeck6ho kraje. K t6mto
propozicim je piidanV dodatek za StiedoEeskri kraj. Sout6i prob6hne v Zernov6 (okres Nrichod).
Pan R0ZiEka poZddal o autorizaci a rozesldni propozic. VZernovd probEhne vsobotu 24.6.2023



vijezdnl zaseddni Krajsk6 odborn6 rady represe a rozhoddich TFA. Vlastni soutdZ se bude konat o

den pozd6ji. PoZiidal tak6, aby byly propozice pleddny okresnimi starosty tdm zCvodnik0m, kteii
se TFA jiZ v minulosti zfdastnili.
Pi. Sideliifovd ktomuto bodu doplnila, Ze posilala prosbu na okresy, aby daly na v6domi, pokud je
jim zndmq ie sbory v jejich okrese budou poiddat TFA a rnaji zdjem Z6dat o dotaci.
Resum6: Vfkonnf vfbor KSH bere propozice TFA na vEdomi. Budou zvelejnEny na webov'fch
strdnk6ch KSH.

b/ Propozice Krajsk6 soutEie v bEhu na 60 metr0
Pi. tedrdlovd uvedla, Ze tyto propozice jsou v souiasn6 dob6 zpracoviiviiny a budou do konce
dervna rozesldny Elenrim W s prosbou o schv6leni per rollam.

c/ Krajsk6 setkdni pilpravek
Prob6hne v z{iit. r. na okrese Nymburk. Pan Krdl vznesl dotaz, kdo zajiStuje na tuto akci rozhoddi.
Zde odpov6dEla pani CeErdlovd, Ze rozhoddi jsou primiirn6 zaji5tovdni z poiddajiciho okresu,
pokud jich neni dostatek, jsou poptdvdniv okolnfch okresech.
Ndsledn6 prob6hla debata o podtu piihlii5en'ich druistev na setk6ni piipravek. Dosud se podet
pohyboval kolem tiiceti kaZd'f rok. Zde pani eetrdlov6 vysv6tlila, Ze v piipadd velk6ho podtu
druZstev by se soutEZ protiihla do pozdnich odpolednich hodin, coi u mal'ich d6tive v6ku od tfi
do 5esti let neni ideiilniieSeni.
ProbEhla rovn62 debata o strav6 pro zdvodniky, zde pani eeErdlovd podala vysvdtleni, ie strava
nebude zajiSfovdna z d0vodu probl6m0 v minul'ich letech.
Na dotaz pana Krdle, kdo zaji5tuje ceny pro soutdZici, odpovEdEly pani Sindeliiiovii a deirdlovd,
Ze na piipravky je zakupovdn pouze jeden druh medaile (zlatii), kterou obdrZi kaZd'i sout6Zici.
KaZd'i rok je objedndvdno 150 medaili.
Dal5i drobnd diskuze vtomto bod6 se t'ikala rozpoEtu sout6ie a 0hrady cen, kdy p. Kriil vznesl
dotaz, zda pokud objedndvd ceny krajskd kanceld[ je tato diistka navic k rozpodtu sout6Ze, a

pokud ceny objedndvii piimo OSH, zda se jednii o zapoEteni do rozpodtu 50 tisic Kd. Pani
Sindeliiiovd podala vysvdtleni, ie rozpoiet 50 tisic je vZdy dodrZen. Pokud tedy napi. zakoupi
krajskii kanceldl pohiiry a medaile na akci napi. v hodnot6 L5 tisic, je tato diistka od celkov6ho
rozpodtu odeitena a OSH vy0dtuje zbyvajici ndklady v hodnE 35 tisic. Je vSak d0leZit6 vziijemnd
komunikace krajsk6 kanceliiie a poiddajiciho OSH, pak by nem6l nastat Zddnf v$raznil probl6m.

d/ O pohdr starosty KSH

Pani Havlinovd zde uvedla, Ze v soudasn6 dob6 jsou doladbviiny propozice t6to sout6Ze, kterd
probEhne na okrese Kolin. PoZiidala pana R0iidku o rozlosovSni na jedndni KORR 24.6. t. r., ddle
po2ddala o soudinnost piilehl6 okresy NB a PV v otdzce zajiSt6ni rozhod6lch. Pozvdnku pro hosty
zajistl po porad6 s okresnim sdruZenim krajskii kanceliii. Pani Sindeliiiovd piiveze podepsan6

diplomy a spoledn6 s p. Sindeliiiem zajistisditaci komisi.

e/ ektiv zn
Pan P6v v tomto bod6 uvedl , Ze je rdd,2e Zaslouiili hasiEi jsou aktivni a t65i se na krajsk6 setkdni.
Obavy vyjridiil ze setkdni v Le5anech, nebot piedpokliidd, ie pan Bidmon z NB bude d6lat
probl6my. Vyjddiil nesouhlasn6 stanovisko k chovdni pana Bidmona, zejm6na v oblasti dast'ich
u rputn'ich telefondtrj.

VJablonci nad Nisou prob6hlo celorepublikov6 setkiiniZH, p. Pdv se vyj6diil velmi pochvaln6 o
celkov6 organizaci t6to akce. V 16mci setkdni byla ied tak6 o hasidich v odboji, i z dalSich kraj0 se



ozyvaji hlasy, Ze nikdo nechce niitlak, kteri vyviji pan Bidmon. Zmapovdni hasid0 v odboji je sice
jistd d0letitou zdleZitosti a urEit'im vyjiidienim ricty k tdm, ktefi bojovali za na5i svobodu, av5ak
nikdo by nem6l b'it nucen do t6to aktivity proti sv6 v0li, protoZe pak dojde k piesn6 opadn6mu
efektu. Pan Pdv tak6 podal informaci o rozhovoru s p. Josefem Nitrou, jenZ byl Sokovdn piistupem
ke zpracovdni piipadn6 publikace piinesenlm igelitov6 taSky se zmdti papirov6ho materidlu ve
v6ci publikace o hasiiich v odbojive Stiedodesk6m kraji.

f/ OSH Piibram
Bc. Jankovsk'i informoval o setkiini historick'ich prapor0 na Svat6 Hoie, akce probdhne 11. 6.
2O23 v L5.00 hod., jednii se o piipomenuti 45. v'froEi poZdru Svat6 Hory. Dne 20. dervna t, r. se
v Kulturnim domd bude konat pieddvdniPOODM.

g/ Poii5tEni soutEii
Na dotaz p. Safrdnka byla projedndvdna otiizka pojist6nisoutdii. Dle informace panieedrdlov6 by
se automaticky m6lo vztahovat pojiStdni dlena SH eMS na jakoukoliv sout6Z, nejen na postupovii
kola. Pani Vilimkovd doporudila, aby pifpadn6 byl dotaz sm6iovdn na pana orgonika z SH eMS a

ov6iit si, zda nedo5lo k n6jak6 zmdn6. Pan Zuska v tomto bodd doplnil, Ze v5ichni sportovci, kteii
jsou registrovdnf v NSA, maji pojistku priivd od NSA.

h/ Povinn6 dokumentace, Spolkow reistfik a Sbirka listin
V tomto bod6 probdhla diskuze na t6ma zdkonem stanovenfch dokument0. Dotaz poloZil pan
Zuska. Pani Vilimkovd a dalSi dlenov6 W KSH podali vysv6tleni, ie v piipad6 dotadnfch titul0 je
nezbytn6, aby sbory a pobodn6 spolky obecnE mdly zveiejndn6 riietni zdv6rky ve Sblrce listin.
Statutiirni zdstupce (starosta sboru) rnusi b'it iiidnd zapsdn ve Spolkov6m rejstiiku. Na dotaz pana
Zusky, jenZ mdl informaci, Ze tomu tak musi bVt i u revizora, bylo odpovdzeno zdporn6. Revizora
neni nutno zapisovat do Spolkov6ho rejstiiku, zapisuje se aZ revizni rada (od okresu WSe). Sbory
nemaji kontroln[ orgdn.
Pan Zuska se ddle dotdzal, prod je nezbytn6, aby dokumentace trikajicise sborov6ho statutdrniho
zdstupce byla zasiliina do Spolkov6ho rejstiiku pies hlavni spolek, tedy pies SH eMS, piitom by
mdlo b'it postaEujici, Ze by dokumenty byly zasliiny na soud prostiednictvim datov6 schrdnky
napiimo. Dle ndzoru p. Zusky mu na jeho dotaz nebylo ze strany SH eMS poddno uspokojiv6
vysv6tleni.

Resum6: Pani Vilimkovd se na tuto skuteEnost zeptd sl. Fenclov6 z vnitroorganizaEniho (seku
sH cMS.
Doplf,uiici pozn: Dotaz sl. Fenclov6 pan{ Vilfmkov6 zaslala 1.. 6. 2023 a polddala o pisemn6
vyjddieni.

ch/ NSA - rozdEleni dotace
Pan Zuska vznesl dotaz ohlednd emailu od p. Kolky, kteni iiidal o vypln6ni dotazniku ohlednd
rozd6leni dotace NSA. Na vypln6ni byl piili5 krritkri 6as. Pan Safrdnek se piipojuje k dotazu, prod
nebylo vice easu.

Resum6: Panf Vilimkovd provEif, proC tomu takto bylo.
Doplfiujic( pozn: Teprve v pdtek 26. 5. 2023, kdy byl rozes!5n email pana Kolky s prosbou o
rozdEleni dotace NSA (materi6l a sluiby), obdrielo SH tMS D1IEI dohodu na dotaci s tim, ie
v fterf 30. 5. 2023 mEla brit zasldnaz SH CMS zp6t podepsand s rozdElenfmi idstkami na sluiby
a materiCl. Pochybenf tedy nebylo na stran6 pana Kolky, ktenf naopak okamiitE reagoval na



nastalou situaci a v pdteinich odpolednich hodin6ch poiiidal emailem starosty OSH a KSH o

vyplnEnf dotaznfku s rozdElenim n{kladfi dotace. Nejzazli termin vyplnEni dotazniku by!
v pondEli, protoie jii v riterf muselo SH CMS podat kompletni informaci prdvE na NSA. Na
vyplnEni dotazniku tedy mEli starostov6 maxim6lni moiqi Eas s ohledem k dalSim procesn[m
zAleiitostem.

i/ Doplfi ujicf informace
Viechny okresy ve Stiedoiesk6m kraji maji iiidnd vloieny riietni uzdv6rky ve Sbirce listin. Pouze

Mlad6 Boleslavichybf jeden rok, paniVilimkovd poZddala pana Hloika o dopln6ni. Pan Karda zde
dodal, ie na soud6 ndkdy vklad trvii ndkolik t'idn0.

Pani Havlinovd se dotdzala, jak bude muset b'it piitomen pan Radovan Zyla s dasomirou ve
Vla5imi. Bylo odpovdzeno, Ze tomu tak bude pouze v ned6li.

1,41 Zdtvilr - pan Lacina ukonEiljedniiniv 19.10 hod., pod6koval vSem za fEast a popiiil St'astnou
cestu domri.
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